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Актуальность данного исследования обусловлено тем что, в последнее годы во всем мире наблюдается по-

вышение числа инвалидов, как взрослых, так и детей. Детская инвалидность является, соответственно, показателем 

ухудшения состояния здоровья населения. Общеизвестно, что именно здоровьем подрастающего поколения 

устанавливается репродуктивность нации, оно является фактором национальной безопасности и играет большую 

социальную роль.  
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DEVELOPMENT OF MOTOR SKILLS IN CHIDREN WITH MUSCULOSKELETAL DISABILITIES  

BY MEANS OF ELEMENTARY TOURISM 

The relevance of this study is due to the fact that in recent years all over the world there is an increase in the number 

of persons with disabilities, both adults and children. Child disability is therefore an indicator of population’s health 

decline. It is common knowledge that the health of the younger generation determines the reproductive capabilities of 

the nation and is a factor of national security playing a significant social role. 
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